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BRM.0012.10.2012.1    
 

Protokół nr 10/2012 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 
odbytego w dniu 28 czerwca 2012 roku 

 

Komisja obradowała podczas przerwy w czasie obrad Sesji Rady Miejskiej dnia 
28.06.2012 roku. 
 
Miejsce obrad: Sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 
 
W komisji udział wzięli:  
1. Bogdan Tkaczyński  Przewodniczący Komisji 
2. Ryszard Przyszlak  Zastępca Przewodniczącego 
3. Antoni Dulęba    Sekretarz Komisji 
4. Anna Józefowicz   Członek 
5. Jadwiga Dziewa   Członek 
6. Zdzisław Burnat   Członek 
7. Danuta Tkaczonek  Członek 
8. Grażyna Sobór   Członek 
 
Nieobecny: 
Władysław Witkowski  Członek 
 
Ponadto uczestniczyli: 
 
Anna Marcinków   Inspektor 
Bożena Kurczyna   Skarbnik Gminy 
 
 
PORZĄDEK OBRAD 
 

1. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i 
Gminy w Ząbkowicach Śląskich za 2011 rok. 

2. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Ząbkowickiego Ośrodka Kultury 
w Ząbkowicach Śląskich za 2011 rok. 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: poprosił o przedstawienie powyższych projektów. 
 
• Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Ząbkowickiego Ośrodka Kultury w 

Ząbkowicach Śląskich za 2011 rok. 
 

p.o. Kierownik Wydziału EKS Anna Marcinków: przedstawiła powyższy projekt 
uchwały. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
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Radny Zdzisław Burnat:  zapytał czy ktoś dokonywał analizy z jakiego powodu 
wystąpiła ta strata 93 tysięcy złotych w ZOK-u? co jest przyczyną, że tak duża kwota 
jest na minusie za rok 2011? 
 
Skarbnik Gminy Bożena Kurczyna: powiedziała, że analizowała bilans i rachunek 
zysków i strat. W jej ocenie po prostu brak było dyscypliny w tym okresie 
wydatkowania środków. Wiadomo, że ZOK otrzymuje nie tylko z dotacji ale 
również uzyskuje przychody własne i w tym powinni się zamknąć definitywnie i 
bezwzględnie. W związku z tym żeby zaszła taka sytuacja, zleciła przeprowadzenie 
kontroli w Ząbkowickim Ośrodku Kultury, jest protokół pokontrolny, były 
nieprawidłowości w 2011 roku i w tej chwili należy w stosunku do osób 
zarządzających instytucją kultury wyciągnąć konsekwencję, ktoś powinien być 
pociągnięty do odpowiedzialności. Bezwzględnie plan finansowy musi być zgodny 
ze środkami, które jednostka posiada, dyscyplina jest dyscypliną. Skoro w zeszłym 
roku zarządzane było prawidłowo i była 17 tysięczna nadwyżka a w tej chwili jest 93 
tysiące straty. Na ten temat były już prowadzone przez nią rozmowy z Panem 
Burmistrzem i ma nadzieję że jakieś działania będą podjęte. Wiadomo że w tej chwili 
nie ma Dyrektora ale jest Zastępca Dyrektora i główny Księgowa i jeśli konsekwencje 
mają być wyciągnięte to w stosunku do osób kierujących jednostką, czyli 
bezpośrednio do Dyrektora jednostki. 
 
Radna Danuta Tkaczonek: zaproponowała techniczną sprawę, aby przed kwotą 
93 691,27 zł była kreska minus, ponieważ ta kreska może być odczytana jako myślnik  
w rachunkowości, kwota niepoprzedzona minusem, jest kwotą dodatnią 
 
Skarbnik Gminy Bożena Kurczyna: odpowiedziała że nie musi tak być ponieważ 
jest tam zaznaczone, że to jest strata.  
 
Radna Danuta Tkaczonek: powiedziała że w takim razie odstępuje od tego.  
Następnie dodała, że kwestia zatwierdzenia sprawozdania Ząbkowickiego Ośrodka 
Kultury jest formą ocenną Rady Miejskiej, czy akceptują taki stan rzeczy który 
bardzo dobitnie wyraziła Pani Skarbnik, czy też nie. W jej ocenie sprawozdanie z 
wykonania budżetu przez Ząbkowicki Ośrodek Kultury to sprawozdanie nie 
zasługuje na akceptację i na zatwierdzenie. To nie powoduje żadnych skutków 
finansowych czy innych ale jest takim wyrazem zdania od strony Rady Miejskiej w 
stronę Burmistrza, że należy sytuację naprawiać, mówiąc tak kolokwialnie: coś 
niedobrego dzieje się w tej instytucji. Ponadto przypomniała, ze w dalszym ciągu nie 
podejmuje się problematyki rozliczenia wyniku finansowego Ząbkowickiego 
Ośrodka Kultury zarówno zysków, jak i strat. Pani Figzał deklarowała w zeszłym 
roku, że ta sprawa zostanie w końcu załatwiona, były zlecane powtórne opinie 
prawne. Powiedziała, że nie rozumie na jakiej podstawie Pani Figzał śmiała 
twierdzić, że w Ząbkowickim Ośrodku Kultury jest wszystko dobrze, że nic złego się 
nie dzieje, podczas gdy nie wypełnia Pani Figzał nawet deklaracji, które składała 
jeszcze w ubiegłym roku przy zatwierdzaniu bilansu ZOK-u za 2010 rok. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: dodał, że sprawozdanie jest sprawozdaniem, natomiast co do wyniku i 
dalszych losów tego sprawozdania zadecyduje Pan Burmistrz i ma nadzieję że 
rzeczywiście zostaną wyciągnięte konsekwencję, ponieważ został przekroczony 
budżet a zgodnie z ustawą o finansach to się kwalifikuje na dyscyplinę finansową. 
Jest to również dla Pana Burmistrza podkładka, że jest strata i w związku z tym Pan 
Burmistrz będzie musiał wyciągnąć z tego tytułu konsekwencję.  
 
Radny Antoni Dulęba: zapytał wobec kogo będą wyciągnięte te konsekwencję skoro 
było 3 kierowników i wszyscy trzej opuścili ZOK. 
Wywiązała się krótka dyskusja 
 
Radna Danuta Tkaczonek: powiedziała, że ostatnia Pani Dyrektor ZOK-u zwróciła 
się z podaniem o rozwiązanie tej umowy i zapytała dlaczego Burmistrz rozwiązuje 
umowę nie bacząc na sprawozdanie finansowe Ząbkowickiego Ośrodka Kultury, 
protokół z przeprowadzonej kultury i puszcza bez konsekwencji osobę, która przez 
ostatnie półrocze miała decydujący wpływ na to jak się zachowa wynik finansowy i 
działalności Ząbkowickiego Ośrodka Kultury? 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: zamknął dyskusję i zapytał kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
Głosowanie: 6 głosów za, 2 głosy sprzeciw, 0 wstrzymujących. Projekt przeszedł. 
 
 
• Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i 

Gminy w Ząbkowicach Śląskich za 2011 rok. 
 

p.o. Kierownik Wydziału EKS Anna Marcinków: przedstawiła powyższy projekt 
uchwały. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
 
Brak Pytań 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: zapytał kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Głosowanie: Komisja jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, w związku z wyczerpaniem punktów porządku obrad zamknął 
posiedzenie obrad. 
 
Protokołowała 
Jolanta Kielarska 
  
                                                                                       Przewodniczący Komisji 
                                                                                           (-) Bogdan Tkaczyński 


